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TEMAT: Prośba o interpelację w sprawie zaniżenia subwencji oświatowej na rok 2017 

 

Szanowny Panie Pośle, 

 

W styczniu 2012 roku postawiłem ówczesnemu rządowi zarzut, że zaniżył w ustawie budże-

towej na rok 2012 subwencję oświatową o około 1.4 mld zł, ale ostatecznie okazało się, że 

zaniżenie to przekroczyło 1.5 mld zł. Media o tym dużo pisały, a w czasie debaty sejmowej nad 

ustawą budżetową, ówczesna opozycja tematem się mocno ekscytowała. Pan, jako poseł złożył 

wówczas w tej sprawie odpowiednią interpelację poselską – interpelacja nr 1398/2012. 

(http://www.sejm.gov.pl/sejm7.nsf/InterpelacjaTresc.xsp?key=1037C164). 

Po analizie odpowiednich danych, wychodzi mi na to, że subwencja oświatowa na rok 

bieżący - czyli 2017, jest zaniżona o kwotę 486 870 tys. zł.  W związku z tym, zwracam się do 

Pana z gorącą prośbą – jako posła Sejmu RP, o złożenie interpelacji poselskiej w tej sprawie.  

Interpelację tę proszę skierować do Ministra Finansów oraz Ministra Edukacji Narodowej, 

i poprosić ich o ustosunkowanie się do mojego zarzutu zaniżenia subwencji oświatowej na 2017 

rok, oraz poprosić ich o ustosunkowanie się do zaprezentowanej przez mnie metodologii 

kalkulacji subwencji oświatowej na dany rok, z zastosowaniem wymogu art. 28 ust. 1 ustawy 

o dochodach jednostek samorządu terytorialnego. 

Szczegóły dotyczące zaniżenia subwencji oświatowej na 2017 rok są pod adresem: 

http://www.iar.pl/aktualnosci/2017-04-03_MEN_i_MF_oszukaly_samorzady_C1.html, 

http://www.iar.pl/aktualnosci/2017-04-09_MEN_i_MF_oszukaly_samorzady_C2.html, 

http://www.iar.pl/aktualnosci/2017-04-20_MEN_i_MF_oszukaly_samorzady_C3.html, 

http://www.iar.pl/aktualnosci/2017-04-23_MEN_i_MF_oszukaly_samorzady_C4.html. 

a obszerniejszy opis metodologii ustalania subwencji oświatowej na dany rok pod adresem: 

http://www.iar.pl/aktualnosci/2012-01-02_II_list_do_jst.pdf.  

Ze względu na ważność problemu, będę wielce Panu wdzięczny za podjęcie tego tematu 

i poinformowanie mnie o wyniku Pana interpelacji. Swoją odpowiedź proszę kierować na adres 

bogdan[at]iar.pl 

 Z poważaniem, 

  /-/ 

 Bogdan Stępień 

 


